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Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
2/2021.), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj dana _____________ 
2021. godine donijelo 
 

 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Zapisnika 

s 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 26. kolovoza  2021. godine  

 

1.  

Prihvaća se Zapisnik s 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane dana 26. 
kolovoza  2021. godine. 

 

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku. 

 

2. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenim novinama 
Grada Buzeta“.  

 

KLASA: 

URBROJ:  

Buzet,  

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA  

 

         PREDSJEDNIK 

                    Davor Prodan 

 

 

 

 

 

 



 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
s 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 26.08. 2021. godine 
 
 
Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 
 
 
Sjednica je započeta u 19,00  sati. 
 
Sjednicu vodi: Davor Prodan, predsjednik Gradskog vijeća. 
 
Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u Upravnom odjelu za 
opće poslove, društvene djelatnosti i  razvojne projekt. 
 
Prisutni članovi Gradskog vijeća: Dean Prodan, Davor Prodan, Nena Jakovljević, 
Leana Petohleb Krota, Nenad Šćulac, Sandi Černeka,  Dubravka Črnac Dujanić, 
Elena Jerman,  Darko Jakac, Michela Blagonić, Elvis Černeka, Ana Pernić, Vedran 
Majcan.   
 
Odsutni članovi gradskog vijeća: nitko 
 
Ostali prisutni: Valter Pahor P.P.C. Buzet, Vito Bassiato, P.P. C. Buzet d.o.o.,   Denis 
Prodan, Silvana Pavletić, Gordana Helen Šišović, Maja Ivančić, Ervina Šurković 
Kisiček, Nives Jakac, Elena Grah Ciliga, Anica Milković Grbac,  Gordana Čalić 
Šverko.  
 
Davor Prodan otvara sjednicu pozdravlja sve prisutne te iznosi informaciju vezanu uz  
organizaciju svečane sjednice iz kuta epidemioloških mjera istarskog Stožera civilne 
zaštite, koje izričito propisuju uvjete za sudjelovanje na svečanoj sjednici, one glasi 
da će pristup sjednici biti dozvoljen samo osobama koje posjeduju EU digitalnu 
COVID potvrdu, dakle sjednici mogu prisustvovati osobe koje su cijepljene ili su 
preboljele bolest te osobe koje imaju potvrdu o brzom antigenskom testiranju na 
SARS-CoV-2, ne stariju od  48 sati do početka sjednice. S time u vezi poziva 
potpredsjednike Gradskog vijeća g. Vedrana Majcana i Darka Jakca na zajednički 
sastanak s koordinatoricom programa iz rujanskih svečanosti povodom dana grada, 
Elenom Grah Ciliga te gradonačelnikom, sastanak će se održati u 18 sati u 
ponedjeljak 30. kolovoza u prostoru za sastanke gradske uprave s temom detaljnog 
upoznavanja sa svim detaljima koji čine organizaciju svečane sjednice i protokola koji 
je predviđen. Svi vijećnici iz različitih političkih platformi, najmanje 7 dana prije 
svečane sjednice biti će obaviješteni o koncepciji tog događaja kao i programa 
gradske fešte Subotina s mogućnošću sudjelovanja i kreiranja protokola, ne želi 
diskriminaciju bilo koga i neuvažavanja prethodno usuglašenih ideja i stavova. Ovu 
sjednicu vodi s inspiracijom u sloganu: Luka Modrić - ustrajnost, rad, talenat, ljubav 
prema domovini, svom buzetskom zavičaju, Istri, Hrvatskoj, EU i svijetu - od lokalnog 
do globalnog uspjeha. Iznosi da je dobio  na poklon dres Luke Modrića s njegovim i 
potpisom ostalih nogometnih reprezentativaca te izbornika Zlatka Dalića na kome je 
Luka nedvosmisleno napisao poruku - ZA GRAD BUZET -  dakle, dres je namijenjen 
svim građanima koji žele primiti poklon, dijeli ga sa svima vama koji to želite te 



 

građankama i građanima Grada Buzeta, on će biti uokviren i ostat će kao trajni 
poklon za sve nas. Poklon je tu u Gradskoj vijećnici, realiziran je na temelju inicijative 
buzetske obitelji Nadana i Jelice Flego odnosno buzetskog zeta Luke Milanovića čija 
je supruga Nada kćerka spomenute obitelji, Luka Milanović glavni je kondicijski trener 
A reprezentacije i izvanredni profesor (izv.prof.dr.) na Kineziološkom fakultetu u 
Zagrebu, inicijativa je apolitična i politički neutralna, a njegova obitelj gradi svoj novi 
dom u prelijepom Štrpedu i imaju moju  zahvalnost. U sportskom stilu nastavlja, moli 
svih da jednim pljeskom nagrade Buzećanina koji sudjeluje na paraolimpijskim 
igrama u Tokyu u disciplini paraboćanje Davora Komara, te mu na taj način zaželimo 
zlatnu medalju Luka Modrićevskog sjaja, a ujedno ohrabrimo ponovo sve one koji se 
bore s teškom bolešću, invaliditetom ili bilo kojim drugim tegobama koje sprečavaju 
osobnu realizaciju u željenom smislu s porukom: „NE ODUSTAJTE, MOLIM VAS, 
VOLIMO VAS“. Informacija dalje ide u smjeru činjenice da su vijećnici SDP-a i 
Nezavisne liste kojoj pripada, potpisali sporazum o političkoj i programskoj suradnji u 
ovom mandatnom razdoblju, donijeta je odluka o formiranju zajedničkog kluba 
vijećnika, nažalost klubu se nisu pridružili dvoje vijećnika iz gradonačelnikove kvote 
na listi SDP-a, kao ni sam gradonačelnik kao poveznica sa svim gradskim 
strukturama. Mogućnost suradnje i dalje postoji, dobrodošla je, današnja sjednica 
održava se bez uobičajene koordinacije i usklađivanja stavova gradonačelnika s 
pretpostavljenom, logičnom, po meni, većinom od 9 vijećnika, kako će to izgledati u 
praktičnom radu na vijeću, ostaje za vidjeti večeras. Neovisno o dogovoru ili ne, 
ključni projekti u cestogradnji, stanogradnji, investicijskoj izgradnji i održavanju idu u 
normalnu proceduru i aktivnost, a financijski status zaposlenika ostaje minimalno isti 
ili se povećava, destrukcija ne dolazi u obzir ali drugačiji pogled na različite vrste 
politika i projekata koja su pred nema, oslikati će naše obećane programske 
smjernice i stavove, ne možemo odustati od sebe na način da provodimo tuđu 
politiku i način rada koja se kosi s našim političkim i ljudskim porukama građanima, te 
se ne poštuje činjenica da zastupamo po izbornim rezultatima, građane, s 
natpolovičnom većinom vijećnika u Gradskom vijeću.  
Predlaže slijedeći dnevni red, koji se jednoglasno donos  sa 12 glasova „za“ (vijećnik 
Dean Prodan pridružiti će se sjednici naknadno).  
 
 
 

 
D N E V N I  R E D 

 
 

1. Usvajanje zapisnika s druge sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
15. srpnja 2021. godine.                   

2. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka Gradskog vijeća Grada Buzeta o 
zahtjevu tvrtke P.P.C. Buzet radi pokretanja postupka Izmjena i dopuna važeće 
Odluke o izradi III. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Buzeta 

3. Pitanja i prijedlozi.  
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 

financijskog izvješća Javne vatrogasne postrojbe Buzet za 2020. godinu. 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti 

na Sporazum o osnivanju Javne vatrogasne postrojbe Buzet 



 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o vraćanju neraspoređene imovine 
nakon prestanka postojanja udruge Vatrogasna zajednica grada Buzeta na 
Grad Buzet                     

7. Razmatranje prijedloga i donošenje nove  Odluke o davanju suglasnosti Gradu 
Buzetu za provedbu ulaganja ''Rekonstrukcija i dogradnja postojeće zgrade 
javne namjene - vatrogasni dom u Buzetu'' unutar Mjere 07 ''Temeljne usluge i 
obnova sela u ruralnim područjima'' iz programa Ruralnog razvoja Republike 
Hrvatske za razdoblje 2014. – 2020.     

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Financijskog 
izvješća Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za 2020. godinu. 

9. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju godišnjeg Izvješća 
o radu i Financijskog izvješća Doma za starije osobe Buzet za 2020. godinu.                       

10. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Programa rada 
Savjeta mladih Grada Buzeta za 2022. godinu               

11. Razmatranje prijedloga i donošenje Polugodišnjeg izvješća o izvršavanju 
Proračuna Grada Buzeta za 2021. godinu s pripadajućim aktima: 

a) Zaključak o korištenju proračunske zalihe za razdoblje siječanj - lipanj 2021. 
godine. 
b) Zaključak o prihvaćanju polugodišnjeg izvješća o ostvarenju komunalnih programa 
u 
2021. godini 

12. Razmatranje prijedloga i donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada 
Buzeta za 2021. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata 

a)    II. Izmjene i dopune Plana razvojnih programa Grada Buzeta za 2021. godinu i 
projekcija za 2022. i 2023. godinu 
b)    II. Izmjene Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2021. 
godinu, 
c)    I. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za 2021. godinu 
d)    II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2021. 
godinu 
e)    II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u kulturi za 2021. godinu 
f)    II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 
2021. godinu 
g)    I. Izmjene i dopune programa javnih potreba u sportu za 2021. godinu 
h)   II. Izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2021. godinu 
i)    II. Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2021. godinu 

13. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti Gradu 
Buzetu za provedbu ulaganja u projekt ''TRŽNICA BUZET“ unutar Mjere 07 
''Temeljne usluge i obnova sela u ruralnim područjima'' iz programa Ruralnog 
razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 2014. – 2020. 

14. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada 
Buzeta za 2021. godinu 

 
 
 
 

TOČKA 1.  
Usvajanje zapisnika s druge sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane  



 

15. srpnja 2021. godine 
 

 Rasprave po ovoj točki dnevnog reda  nema te se jednoglasno uz 12 glasova „za“ 
donosi  

 
 

ZAKLJUČAK  
 

Usvaja se  zapisnika s druge sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane  
15. srpnja 2021. godine. 

 
 

 
TOČKA 2.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka Gradskog vijeća Grada Buzeta o 
zahtjevu tvrtke P.P.C. Buzet radi pokretanja postupka Izmjena i dopuna važeće 
Odluke o izradi III. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Buzeta 
           
 
 Damir Kajin, Walter Pahor, Vito Bassiato i Anica Milković Grbac obrazlažu 
zahtjev.   
Otvara se rasprava  
Vedran Majcan dali postoji okvirni plan u kojim se količinama taljenja radi ? Da li je 
predviđeno da se špena kupuje od nekih drugih dobavljača?  
Walter Pahor odgovara da je  kapacitet taljenja  oko 5 t dnevno.  
Nenad Šćulac iznosi amandman vezao uz Zaključak o pripremi Odluke o izmjeni i 
dopuni Prostornog plana  Grada Buzeta.  
Damir Kajin predlaže da se amandman odbije i da se prihvati Odluka u cjelini, zašto  
ciljane izmjene, o tome neće raspravljat zbog čitavog niza intervencija na prostoru 
Grada Buzeta, te moli da se o istom glasa.  
Vedran Majcan da li može predlagatelj zaključka  iznijeti koji je najbrži način i 
procedura da se udovolji zahtjevu Cimos-a? 
Anica Milković Grbac iznosi da su ciljane izmjene najbrži način.  
Nenad Šćulac  iznosi da govorimo o vremenu od  7 mjeseci, a nije dobio nikakvu 
garanciju da se neće ponovno deset dodatnih 7 mjeseci. Radi se o administrativnim 
postupcima koji su se trebali provesti. Predlaže u ime Kluba SDP-a i Nezavisnih 
vijećnika pauzu od 10 minuta kako bi se konzultirali.    
Nakon pauze nastavlja se rad sjednice.  
Nenad Šćulac u ime Kluba SDP-a i Nezavisnih vijećnika smatra da je zahtjev 
opravdan te povlače amandman od prije te iznosi novi „predlaže se dodavanje članka 
3. koji glasi: Zadužuje se Upravni odjel za gospodarenju prostorom da bez odlaganja 
provede javno savjetovanje i po donošenju odluke bez odlaganja pristupi provedbi 
rokova kako su propisani odlukom od 28.01. i da se u radu u cijelosti drži zadanih 
rokova, te članak 4. „Ovaj zaključak stupa na snagu dan nakon dana objave u 
Službenim novinama Grada Buzeta“, amandman dostavlja i u pismenom obliku u 
prilog je ovom zapisniku.  
Damir Kajin predlaže da ovaj novi  amandman vijećnici  podrži.  
 
Dejan Prodan pridružuje se radu sjednice.  
 



 

Odluka se daje na glasovanje te se uz 13 glasova „za“ jednoglasno donosi  slijedeći  
 

 
ZAKLJUČAK  

 
Donosi se  Zaključak Gradskog vijeća Grada Buzeta o zahtjevu tvrtke P.P.C. Buzet 
radi pokretanja postupka Izmjena i dopuna važeće Odluke o izradi III. izmjena i 
dopuna Prostornog plana uređenja Grada Buzeta 

 
 

TOČKA 3.  
Pitanja i prijedlozi 

 
Davor Prodan iznosi da su vijećnicima dostavljeni  odgovori  na pitanja sa protekle 
sjednice.  
Dubravka Črnac Dujanić postavlja pitanje i u pismenom obliku vezano uz teme 
razgovora sa premijerom Andrejom Plenkovićem i revizijama u Park-u i prilog su  
ovom zapisniku.  
Damir Kajin odgovara da se sa g. Plenkovićem razgovaralo o teretnom prometu, 
prometnici Buzet  - granični prijelaz Požane, PAB „Akrapović“, P.P. C. Cimos, 
energetska obnova građevina starogradske jezgre grada Buzeta te pomoć 
buzetskom gospodarstvo. Vezano uz revizije u Park-u iznosi da je od 2018. godine 
do danas obavljeno 14 revizija. Porezni nadzori rađeni su 2017. godine i 2021. 
godine, sve revizije su na stranicama tvrtke, a iste su plaćene 234.000,00 kuna. 
Trebali smo  se sa revizorima naći 16.08. no to nije ostvareno. Ne zna da li netko ima 
pravo sumnjati u neovisnost bilo koje revizije. Revizija se namjerava raditi za cca. 
dva mjeseca pa predlaže da se počeka i izabere revizor koji se želi.   
Majcan Vedran postavlja pitanje u pismenom obliku vezano uz informaciju oko 
natječaja koji je objavljen za Pročelnika Upravnog odjela za gospodarenje prostorom 
i Svečanu sjednicu povodom Dana grada, prilog su ovom zapisniku.  
Damir Kajin vezano uz natječaj iznosi da se treba oformiti komisija koja će provesti 
testiranje. Vezano uz svečanu sjednicu pozvano je 200-tinjak osoba.  Predsjednici će 
biti pozvani nakon svečane sjednice na domjenak u hotel Vela vrata, a dio ostalih 
delegacija razmišlja se, da ih se pozove u Hotel Fontana, a ostali kod  g. Denisa 
Podreke koji otvara novoobnovljeni poslovni objekat i koji se ponudio da napravi 
domjenak. 
Davor Prodan moli da se sazove sastanak vezano uz događanja oko svečane 
sjednice na kojem bi bili prisutni Darko Jakac, Vedran Majcan, Davor Prodan, Elena 
Grah Ciliga i gradonačelnik.  
Vedran Majcan iznosi da je do 19.08.2021. godine  bio rok za dostavu zahtjeva za 
natječaj za pročelnika Upravnog odjela za gospodarenje prostorom, voljeli bi dobiti 
detaljnije izvješće o tome. Vezano uz svečanu sjednicu Gradskog vijeća smatra da 
gradonačelnik treba iskoordinirati sa vijećnicima protokol svečane sjednice pošto je 
to svečana sjednica Gradskog vijeća. Smatra da nije u redu da se uzvanici  dijele  na 
tri mjesta vezano uz domjenak nakon sjednice, te ako se ne može jednom na godinu 
pozvat uzvanike  i podmiriti im trošak domjenka iz vlastitog troška onda tu svečanu 
sjednicu ne moramo ni raditi.  
Elena Grah Ciliga iznosi da je  rok za dostavu molbi na objavljeni natječaj bio 18.08., 
zbog gužve oko Subotine nije se  željelo brzati. Rok je  60 dana za donošenje odluke 
o odabiru najboljeg kandidata.  



 

Ana Pernić postavlja pitanje vezano uz cestu za Hum i proširenje Doma te iste 
dostavlja i u pismenom obliku i prilog su ovom zapisniku.   
Damir Kajin iznosi da nekim zahtjevima moramo udovoljiti kao  što je protokol 
predsjednika. Vezano uz Dom umirovljenika nada se da će radovi krenuti početkom  
iduće godine.  
Sandi Černeka postavlja pitanje vezano uz Dom u Vrsaru ? 
Damir Kajin iznosi da su razgovori vezani uz Dom u Vrsaru počeli  17.06. isti je 
vlasništvo IŽ, a grad je dom dobio na 30 godina korištenja od čega je prošlo cca. 14 
godina. Trebalo je projekt doma prijaviti na EU fondove, IŽ odustala je od prijave 
istog, a Grad nije mogao napraviti prijavu jer je bilo kasno.  
Dean Prodan postavlja pitanje u pismenom obliku vezano uz asfaltirane ceste i 
rješavanje imovinsko pravnih odnosa te nerazvrstane cesta, koliko je bilo ulaganje u 
njih i tko su bili  izvođači radova, pitanja su prilog ovom zapisniku.  
Damir Kajin iznosi da  kad vijećnici osiguraju sredstva u proračunu sve će se 
napraviti.  
Elvis Černeka postavlja pitanje  izgradnje širokopojasnog interneta, te postavljanja 
znakova zabrane po nasipu rijeke Mirne, pitanja su u pismenom obliku prilog ovom 
zapisniku.   
Damir Kajin vezano za optičku mrežu ne zna ništa, iznosi da se ide u rekonstrukciju 
rasvjete. Za Rune će dati pisani odgovor.  
Dejan Prodan iznosi da je u dogovoru sa g. Kružićem i v.d. pročelnicom Anicom 
Milković Grbac  dogovoreno  postavljanje znakova na nasipu prema „tombasinu“, 
elaborat nije napravljen, u kontaktu su sa penjačima i Mjesnim odborom.  
Elvis Černeka iznosi da ima informaciju da  MO nije zabranio promet na oba dvije 
strane nasipa rijeke Mirne za promet vozila, a sa penjačima nije nitko  razgovarao.  
Nenad Šćulac postavlja pitanje vezano uz eksploatacija mineralnih sirovina,   pitanje 
za tzv. „Cestarsku kuća“ te da li postoji akt Gradskog vijeća koji regulira korištenje 
službenih vozila, pitanja su prilog ovom zapisniku.  
 Nena Jakovljević postavlja  pitanje vezano uz Palaču Versi, koji je prilog ovom 
zapisniku.   
Damir Kajin iznosi da će vezano uz  kamenolom odgovor dati Anica Milković Grbac, a  
vezano uz tzv „Cestarsku kuću“ kada Grad dobije navedenu zgradu istu će dati AMK  
na korištenje.  
Nenad Šćulac vezano uz tzv „Cestarsku kuću“  nije zadovoljan dobivenim 
odgovorom. 
Vedran Majcan iznosi da članak 63. Poslovnika Gradskog vijeća govori da ako vijeće 
donese odluku može se produžiti vrijeme za vijećnička pitanja.  
 

 
TOČKA 4.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 
financijskog izvješća Javne vatrogasne postrojbe Buzet za 2020. godinu 

 
 
Denis Prodan obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava.  
Elvis Černeka čestita Denisu Prodanu u ime Kuba IDS-a na preuzetoj funkciji 
zapovjednika JVP, zahvaljuje se JVP u ime Doma zdravlja na angažmanu i pomoći 
na suzbijanju pandemije Covid 19. 
Nakon rasprave jednoglasno uz 13 glasova „za“ donosi se  



 

 
 

ZAKLJUČAK 
  

Donosi se  Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Javne 
vatrogasne postrojbe Buzet za 2020. godinu 

 
 

TOČKA 5.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 

Sporazum o osnivanju Javne vatrogasne postrojbe Buzet 
 
Denis Prodan obrazlaže prijedlog. 
Elena Grah Ciliga u članku 4. Sporazuma moli da se ispravi greška u stavku 3. gdje 
se navodi djelatnost JVP, alineja 5. treba  glasiti “pružanje usluga vatrogasnih 
protupožarnih osiguranja i tehničke zaštite“.   
Nenad Šćulac ima primjedbu za članak 48. Smatra da je trebao biti i obrazloženje, te 
inzistira da ubuduće u prilogu budu i obrazloženja. 
Nakon rasprave jednoglasno uz 13 glasova „za“ donosi se  

 
ZAKLJUČAK  

 
Donosi se  Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Sporazum o osnivanju Javne 
vatrogasne postrojbe Buzet 
 

 
TOČKA 6.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o vraćanju neraspoređene imovine nakon 
prestanka postojanja udruge Vatrogasna zajednica grada  

Buzeta na Grad Buzet 
 

 
 
Anica Milković Grbac obrazlaže prijedlog.  
Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno uz 13 glasova „za“ 
donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  Odluka o vraćanju neraspoređene imovine nakon prestanka postojanja 
udruge Vatrogasna zajednica grada Buzeta na Grad Buzet 

 
 
 

TOČKA 7.  
Razmatranje prijedloga i donošenje nove  Odluke o davanju suglasnosti Gradu 
Buzetu za provedbu ulaganja ''Rekonstrukcija i dogradnja postojeće zgrade javne 
namjene - vatrogasni dom u Buzetu'' unutar Mjere 07 ''Temeljne usluge i obnova sela 



 

u ruralnim područjima'' iz programa Ruralnog razvoja Republike Hrvatske za 
razdoblje 2014. – 2020.  
        
 
 Anica Milković Grbac obrazlaže prijedlog.  
Vedran Majcan ukazuje na str. 5, 3.4.4 obrazac vrtića da li je greška? 
Anica M. Grbac odgovara da nije. 
Nena Jakovljević postavlja pitanje i u pismenom obliku koje je prilog ovom zapisniku,  
vezano uz projektni prijedlog „Rekonstrukcije i dogradnje postojeće zgrade javne 
namjene – vatrogasni dom u Buzetu“ te kako se realizacijom projekta pridonosi 
zadržavanju stanovništva u Buzetu,  
Anica Milković Grbac iznosi da je  pripremljen  projekt, a ostali nisu.  
Vedran Majcan iznosi da  mi preuzimamo na sebe projekt od milijun kuna, no ako je 
to potreba i ako si to možemo priuštit  onda je za. Postavlja pitanje kada je troškovnik 
napravljen, jer se zna da su se u zadnje vrijem cijene povećale kako se ne bi desilo 
kao kod palače Versi.   
Anica Milković Grbac iznosi da su se troškovnici  slali na provjeru. Ovo je realna 
vrijednost investicije u ovom vremenu.  
Damir Kajin  iznosi da možda to nije trenutno prioritet. Silno se trudimo da zadržim 
mlade i građane u Buzetu. Dom bi bio namijenjen i ostalima, a ne samo 
vatrogascima. 
Nakon rasprave jednoglasno uz 13 glasova „za“ donosi se  
 
 
 

ZAKLJUČAK 
 
Donosi se   Odluke o davanju suglasnosti Gradu Buzetu za provedbu ulaganja 
''Rekonstrukcija i dogradnja postojeće zgrade javne namjene - vatrogasni dom u 
Buzetu'' unutar Mjere 07 ''Temeljne usluge i obnova sela u ruralnim područjima'' iz 
programa Ruralnog razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 2014. – 2020.  
 

 
TOČKA 8. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća 
Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za 2020. godinu 

 
 
Silvana Pavletić obrazlaže prijedlog.  
Leana Petohleb Krota iznosi da mnogi roditelj postavljaju pitanje da li je moguće 
organizirati više puta na godinu upis djece u vrtić  ?  
Silvana Pavletić iznosi da su na taj problem naišli, u pravilniku stoji da se upis vrši 
jednom godišnje no u dogovoru sa osnivačem razmišlja se o mijenjanju  pravilnik. 
Elena Grah Ciliga iznosi da se razmišlja o mijenjanju  odluke o dadiljama kako bi se 
roditeljima sufinanciralo čuvanje djece kod dadilja dok se ne stvori mogućnost da se 
upišu u vrtić. 
Nakon rasprave jednoglasno se uz 13 glasova „za“ donosi  
 
 

 



 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  Zaključak  o prihvaćanju Financijskog izvješća Dječjeg vrtića „Grdelin“ 
Buzet za 2020. godinu 

 
 
 

TOČKA 9.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju godišnjeg Izvješća o 

radu i Financijskog izvješća Doma za starije osobe Buzet za 2020. godinu 
 

Gordana Helen Šišović obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava. 
Vedran Majcan zahvaljuje se na radu. Ide se u dogradnju no u izvješću ne vidi da 
ima dovoljno zainteresiranih za upis, da li se može desit situacija da se dogradi dom 
a nakon toga ne bude zainteresiranih? Interesira ga kakva je fluktuacija djelatnika 
koliko ih je otišlo i koliko djelatnika zaposleno  sa područja grada Buzeta? 
Gordana Helen Šišović iznosi da je teško predvidjeti kolika će biti lista čekanja, 
vanjski korisnici svakodnevno postavljaju upit. Predviđa da bi 50 mjesta za građane 
grada Buzeta bilo dovoljno. Nakon dogradnje smatra da će biti 50-tak zainteresiranih. 
Fluktuacija je vidljiva najviše među  medicinskim sestrama.  
Vedran Majcan postavlja pitanje koliko buzećana radi iz Buzete u domu ? 
Gordana Helen Šišović iznosi da ne zna točno. 
Nakon rasprave jednoglasno se uz 13 glasova „za“ donosi 
 
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  Zaključka o prihvaćanju godišnjeg Izvješća o radu i Financijskog izvješća 
Doma za starije osobe Buzet za 2020. godinu. 
 
 

TOČKA 10. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Programa rada Savjeta 

mladih Grada Buzeta za 2020. godinu 
 
Maja Ivančić obrazlaže prijedlog.  
Davor Prodan pohvaljuje izvješće i nastup pri izlaganju Maje Ivančić. 
Michela Blagonić čestita na ambicioznom planu i svemu što su odradili i namjeravaju 
odraditi. Želi im puno sreće u radu. 
Nakon rasprave uz 13 glasova „za“ donosi se  

 
ZAKLJUČAK  

 
 

Donošenje  Zaključak o prihvaćanju Programa rada Savjeta mladih Grada Buzeta za 
2020. godinu. 

 
 



 

 
Davor Prodan proglašava pauzu od 10 minuta.  
Nakon pauze prelazi se na slijedeću točku.  
 
 

TOČKA 11.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Polugodišnjeg izvješća o izvršavanju Proračuna 
Grada Buzeta za 2021. godinu s pripadajućim aktima: 

a) Zaključak o korištenju proračunske zalihe za razdoblje siječanj - lipanj 2021.  
godine. 
b) Zaključak o prihvaćanju polugodišnjeg izvješća o ostvarenju komunalnih           
programa u 2021. godini 
 
 
Nives Jakac obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava.  
Majcan Vedran smatra da situacija nije sjajna. Godinama je ukazivao na to da idemo 
u smjeru koji će se uskoro pokazati neodrživim, da se ne odnosimo kako treba prema 
novcima. U situaciji smo  kada nismo još pretjerano zaduženi, te ako se 
uspoređujemo sa nekim ostaklim JLS ne stojimo tako loše. Ako uspoređujemo sa tim 
da smo 2013. godine imali nula kuna kredita i 20 milij. oročenih sredstava, onda je 
danas situacija ekstremno loša. Jedan od razloga je i palača Versi. Za proširenje 
vatrogasnog doma predviđeno je milijun kuna, a predviđa se još dodatnih sredstava 
za izgradnju tržnice. S jedne strane ponašamo se kao „pijani milijunaši“, a s druge 
strane proračunski kapaciteti su nam gotovo iscrpljeni. Smatra da se možda trebamo 
boriti da se Buzetu vrati brdsko planinski status, što bi uveliko riješilo jedan dio 
problema. U ovom polugodišnjem izvješću kada se uspoređuje 2020. godina kada su 
ukupni prihodi bili 17.548.000,00 tisuća kuna, a za prvih šest mjeseci ove godine su 
16.675.000,00  kuna. U svakom slučaju trebati ćemo jako dobro promišljati da u ono 
što ulazimo u gradu Buzetu u budućnosti bude itekako dobro promišljeno, da se 
svaka kuna odvaže.  
Nakon rasprave jednoglasno se donosi uz 13 „za“ slijedeći 
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donošenje Polugodišnjeg izvješća o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2021. 
godinu s pripadajućim aktima: 

a) Zaključak o korištenju proračunske zalihe za razdoblje siječanj - lipanj 2021.  
godine. 
b) Zaključak o prihvaćanju polugodišnjeg izvješća o ostvarenju komunalnih           
programa u 2021. godini 
 
 

TOČKA 12.  
Razmatranje prijedloga i donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za 

2021. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata 
 
 



 

a)    II. Izmjene i dopune Plana razvojnih programa Grada Buzeta za 2021. godinu i 
projekcija za 2022. i 2023. godinu 
b)    II. Izmjene Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2021. 
godinu, 
c)    I. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za 2021. godinu 
d)    II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2021. 
godinu 
e)    II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u kulturi za 2021. godinu 
f)    II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 
2021. godinu 
g)    I. Izmjene i dopune programa javnih potreba u sportu za 2021. godinu 
h)   II. Izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2021. godinu 
i)    II. Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2021. Godinu 
j) II. izmjene programa poticanja poduzetništva i poljoprivrede u 2021. godini 

 
 
Damir Kajin, Nives Jakac i Anica Milković Grbac obrazlažu prijedlog.  
Otvara se rasprava.  
Vedran Majcan smatra su ove izmjene  proračuna  rješavanje „kostura iz ormara“, a 
jedan od tih je i 1.500,00 kn regresa za koje se zakinulo djelatnike grada. Želi samo 
napraviti usporedbu kada govorimo o palači Versi, 7 milijuna kuna kada se podjele sa 
400 m2 dobijemo iznos od 17.500 kn po m2, to je 2300 € po m2. Uspoređuje prostor 
sa prostorom u centru grada tj. kat iznad zgrade u kojoj je smještena Erste banka na 
javnoj prodaji cijena je bila ispod 500 € za m2. Interesira ga tko je potpisao narudžbe 
za dodatne milijune za sanaciju palače Verzi. Podržati će izmjene da isprave 
nepravdu nanesenu djelatnicima gradske uprave.  
Ana Pernić slaže se sa predloženim izmjenama no ne slaže se  sa povećanjem 
cijene produženog boravka, a pogotovo ne što je poskupljenje servirano na ovakav 
način, u obrazloženju uz rebalans bez ikakve komunikacije sa roditeljima, umjesto da 
je kao što je bio slučaj prošlih godina kada je dolazilo do povećanja cijena 
gradonačelnik održao roditeljski sastanak s roditeljima i obrazložio planirano 
povećanje, ili na neki drugi način obavijestio roditelje.  
Nenad Šćulac razočaran je jer smatra da je to samo ažuriranje, ničeg hrabrog i 
novog nema u ovim izmjenama. Vezano uz Stručnu službu Zajednice sportskih 
udruga, novi tajnik, koliko vidi sada dolazimo do profesionalnog tajnika Zajednice 
sportskih udruga. Nigdje nije primijetio informaciju o velikom iznosu od cca. 
900.00,00 kuna  koja se odvajaju za sport, nitko ne zna gdje, kako i zašto, a jednom 
kada izađu iz proračuna oni su u sferi Zajednice sportskih udruga. Vezano uz 
vatrogastvo, gdje piše da se navedena sredstva u iznosu od 166.500,00 kn  odnose 
na povećanje ostalih rashoda za zaposlene od 28.500,00 kn za neisplaćeni regres, 
osiguranje dodatnih sredstava za podmirivanje goriva 40.000,00 kn, te dodatna 
sredstva za podmirivanje   razlika za otpremnine 88.000,00 kn,  nedostaje 10.000,00 
kn te moli obrazloženje kojeg nema. Vezano uz palaču Versi, kako se zove palača jer 
se konstantno nazivi i izgovori mijenjaju? Imamo zanimljivu stvar, imamo tipsku 
opremu koja je isporučena i fakturirana u iznosu od 103.000,00 kn, a cijela stavka 
bila je 223.000,00 kn, preostali iznosi 119.000,00 kn i sad se planira povećanje 
stavke na 132.000,00 kn kako  bi se dobio iznos od 251.000,00 kn uz obrazloženje 
da zakon o javnoj nabavi za preostalu neugovorenu grupu otpreme  izrađene po 



 

mjeri odnosno da  treba raspisati  otvoreni postupak javne nabave.  Ne razumije, 
imamo cca. stotinjak tisuća kuna moramo dodati još stotinjak da nam se neko javi na 
natječaj očekujući da će on ponuditi nižu cijenu, a ne možda jako blizu praga. Isto 
tako stalno se govori o izvan troškovničkim radovima, ne zna da li će to prestati ili će i 
iduće godine dolaziti. Iznosi da je Odbor za gospodarstvo raspravljao o ovoj točki 
dnevnog reda, u raspravi su primijetili da se ništa dodatno ne odvaja za 
gospodarstvo, jednoglasno su prihvatili rebalans. Ispred Kluba Nezavisnih vijećnika i 
SDP-a podnosi amandman, da se uvede nova stavka „Intelektualne usluge- 
revizorske usluge“ u iznosu od 50.000,00 kn, a istovremenu u programu održavanja 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture – Održavanje javnih i zelenih površina 
predlaže izmjenu da se 50.000,00 kn umanji s obzirom da je na toj stavci bila 
najmanja realizacija.  
Anica Milković Grbac vezano uz opremu palače Versi, točno je kako je iznijeto, a sve 
je dogovoreno je sa kontrolnim tijelom SAFU-om. Oprema po mjeri bila je dio cjeline 
koja je podlijegala otvorenom postupku javne nabave, procijenjena vrijednost iznad 
200.000,00 kn, za jednu grupu za koju je raskinut ugovor moramo ići na otvoreni 
postupak javne nabave u elektroničkom oglasniku. U elektroničkom oglasniku ne 
možemo generirati nabavu u otvorenom postupku da se upiše procijenjena vrijednost 
u iznosu od 140.000,00, te su rekli iz SAFU-a da upišemo i planiramo 200.000,00.  
Nives Jakac vezano uz amandman iznosi da su različiti izvori financiranje, te da nije 
moguće sa tih predloženih stavaka prebacivati i osiguravati sredstva. 
Vedran Majcan vezano uz tajnika sportske udruga, ne zna da li je to trošak koji je 
potreban i opravdan i osoba koju bi trebalo platiti iz proračuna Grada.  Iznosi da nije 
nikada netko od predstavnika Zajednice sportskih udruga podnio izvješće o radu 
Gradskom vijeću. Predlaže Gradskoj upravi da se to promjeni te da i tajnik Zajednice 
sportskih udruga  jednom godišnje podnese vijeću  izvješće. Također smatra da treba 
donijeti Strategiju razvoja sporta. 
Damir Kajin iznosi da ne zna zbog čega bi trebali „bacati sol u more“ vezano uz 
revizorska izvješća. Amandman nije u skladu sa zakonom. Predlaže da svi pomognu 
da se palača Versi stavi u funkciju, da se razgovara sa mladim poduzetnicima koji bi 
pokrenuli u zgradi neke aktivnosti. Smatra da je u redu da se na Gradskom vijeću 
podnesu izvješća o radu.  
Vedran Majcan smatra da su službe u gradu trebale ukazati na vrijeme kada se 
danas raspitivao u gradu vezano uz podnošenje amandmana i osiguravanje 
sredstava iz određenih stavaka, moli u  ime klubu moli stanku od 15 min, što se i 
odobrava. Ovo nije odluka o reviziji to je samo stavka u proračunu koja otvara jednu 
mogućnost revizije.  
Nakon stanke nastavlja se rad sjednice.  
Nives Jakac iznos informaciju da financijski izvještaj koji je predan 20.07. u istome 
nisu bili uključeni svi računi od 6. mjeseca te se to dešava svake godine na nivou 
pola godine. 20.07. rok je za predaju obrasca PDV-a i čeka se zadnji moment za 
predaju računa, a računi se odnose na prethodni mjesec. Kada su financijski 
izvještaji objavljeni  usklađeni su  sa proračunom, a kada se danas vuče realizacija 
od 1-6 mjeseca uvijek dođu neki veći iznosi, a to se odnosi  na tvrtku Park ili na 
građevinska poduzeća koja su izvodili radove.  
Michela Blagonić vezano uz revizije smatra da se nema šta skrivati. Unutar 
financijskih revizija koje su se radile revizije su i poslovanja. Revizije oduzimaju za 
djelatnike firme puno vremena te smatra da će i neki redovan posao patiti.  
Damir Kajin nikada manji broj ljudi u Gradu nije radio veći posao i u Park-u.  Vezano 
uz reviziju smatra da će biti utrošeno puno sredstava koji se mogu bolje iskoristiti.  



 

Davor Prodan iznosi da se za sada predlaže da se  osiguraju  sredstva, a ne da se 
donese Odluka o reviziji. 
Nenad Šćulac u ime Kluba Nezavisne liste i SDP Buzet iznosi da povlače prijašnji 
amandman, kojeg će izmijeniti. Revizija financijskih izvještaja i revizija financijskih 
poslovanja su različite stvari. Predlažu da se predvide sredstva za revizorske usluge, 
a da li će se revizija provesti ili ne ne zna. Predlažu izmjenu amandmana da se sa 
stavke aktivnosti  K102306 - Izrada provedbenog programa za mandatno razdoblje i 
Plan razvoja, 412 - Nematerijalna imovina smanji iznos od 50.0000 kn, i planira nova 
aktivnost u Proračunu – Revizorske usluge u iznosu od 50.000,00 kuna. Pa ako se 
pokaže zbilja da je to taj planirani paušalni iznos od 100.000,00 kn nedostatan za 
provedbu navedenih aktivnosti,  neće biti zapreke da se u slijedećem rebalansu 
osigura razlika, amandman je dostavljen i u pismenom obliku koji je prilog ovom 
zapisniku.  
Damir Kajin ne prihvaća amandman. 
Davor Prodan stavlja amandman na glasovanje te se uz 7 glasova „za“ i 6 „protiv“ isti 
prihvaća. 
Nakon rasprave uz 9  glasova „za“  i 4 „protiv“ donosi se  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Buzeta za 2021. godinu, te 
pripadajućih programa i drugi akti. 

 
 

a)    II. Izmjene i dopune Plana razvojnih programa Grada Buzeta za 2021. godinu i 
projekcija za 2022. i 2023. godinu 
b)    II. Izmjene Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2021. 
godinu, 
c)    I. Izmjene programa javnih potreba u obrazovanju za 2021. godinu 
d)    II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2021. 
godinu 
e)    II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u kulturi za 2021. godinu 
f)    II. Izmjene i dopune programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 
2021. godinu 
g)    I. Izmjene i dopune programa javnih potreba u sportu za 2021. godinu 
h)   II. Izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2021. godinu 
i)    II. Izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2021. Godinu 
j) II. izmjene programa poticanja poduzetništva i poljoprivrede u 2021. godini 

 
 

 
TOČKA 13.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti Gradu Buzetu za 
provedbu ulaganja u projekt ''TRŽNICA BUZET“ unutar Mjere 07 ''Temeljne usluge i 

obnova sela u ruralnim područjima'' iz programa Ruralnog razvoja Republike 
Hrvatske za razdoblje 2014. – 2020. 

 



 

 
Anica Milković Grbac obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava. 
Vedran Majcan smatra da je projekt jako skup, da nije adekvatan prostor za izgradnju 
tržnice, te da istu treba uklopiti u prostor, ona je ogledalo grada.  
Damir Kajin povlači predloženu točku sa dnevnog reda.  
Davor Prodan donosi slijedeći  
 
 

ZAKLJUČAK 
  

Povlači se točka „Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Gradu Buzetu za 
provedbu ulaganja u projekt ''TRŽNICA BUZET“ unutar Mjere 07 ''Temeljne usluge i 
obnova sela u ruralnim područjima'' iz programa Ruralnog razvoja Republike 
Hrvatske za razdoblje 2014. – 2020.“ sa dnevnog reda.  
 

 
TOČKA 14. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja 
Grada Buzeta za 2021. godinu 

 
 

 
 Leana Petohleb Krota, predsjednica  Odbora za javna priznanja obrazlaže 
prijedlog.  
Rasprave nema te se jednoglasno  donosi  
 
 

ZAKLJUČAK  
 
Donosi se  Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Buzeta za 2021. godinu. 

 
 
 Damir Kajin poziva sve prisutne na Svečanu sjednicu povodom Dana Grada koja 
će se održati 10.09. u 18,00 sati, te na ostale manifestacije povodom Subotine. 
Također poziva sve vijećnike zajedno sa građanima da se  angažiraju povodom 
Dana grad. Vezano uz svečanu sjednicu iznosi informaciju da će se nakon svečane 
sjednice upriličiti domjenak ispred novouređene poslovne  zgrade g. Denisa Podreka 
kraj Autobusnog kolodvora te će sam domjenak podmiriti g. Podreka. Vezano uz 
dolazak predsjednika RH iznosi informaciju da državni protokol inzistira na 
odvojenom domjenku. Poziva građane da se odazovu svim manifestacijama 
povodom Dana Grada.  
 
 
Sjednica je zaključena sa radom u  24,02 sati. 

 

ZAPISNIK VODILA     PRDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

  Tatjana Merlić                                                                     Davor Prodan 


